國際培幼會「愛・女孩」活動大抽獎 2015

Plan International Hong Kong Because I am a Girl Campaign Lucky Draw 2015

推廣日期 Promotion Period:: 10-11/10/2015 抽獎日期 Date of Lottery: 13/10/2015



	獎品 Prizes	贊助 Sponsors	價值 Value
頭獎	18K 白色黄金珍珠鑽石吊墜	英皇鐘錶珠寶	HK\$
Grand Prize	18K White Gold Pearl & Diamond Pendant	Emperor Watch and Jewellery	17,000
二獎	cyan 手錶(共 5 份)	cyan-ide.com	HK\$
2 nd Prize	cyan watches (5 winners)		1,850
三獎 3 rd Prize	太子牌禮物籃(共 5 份) Hampers of Prince of Peace (HK) Limited (5 winners)	美國太子行(香港)有限公司 Prince of Peace (HK) Limited	НК\$ 1,304
四獎	樂信牌智能煲(型號:RPC-Y6E)	Kate Kelly	HK\$ 1,298
4 th Prize	Rasonic Intelligent Cooker(Model No.: RPC-Y6E)		
五獎	峰景餐廳星期二自助晚餐兩位	Cafe Deco Group	HK\$ 1,000
5 th Prize	Tuesday Dinner Buffet for Two at Cafe Deco		
六獎	海洋公園日間入場門票兩張(共2份)	香港海洋公園	HK\$ 690
6 th Prize	Ocean Park daytime admission tickets x 2 (2 winners)	Ocean Park Hong Kong	
七獎	Art Grip 木顏色 36 色鐵盒裝(共 10 份)	輝柏嘉(香港)有限公司	HK\$ 414
7 th Prize	Art Grip Colour Pencils Tin/36 (10 winners)	A.W. Faber-Castell (H.K.) Limited	
八獎	VACA 小牛角不銹鋼真空杯-紫色 (0.35 公升)(共 10 份)	敏寶有限公司	HK\$ 228
8 th Prize	VACA 0.35L Stainless Steel Vacuum Mug - Purple (10 winners)	Main Plan Limited	
九獎	\$100 現金券(共 5 份)	高牽心	HK\$ 100
9 th Prize	\$100 cash coupon (5 winners)	Go Inside	

參加方法 The method of entry

於 2015 年 10 月 10 至 11 日,在銅鑼灣希慎廣場、將軍澳 Popcorn 及九龍灣德福廣場本會的慈善義賣攤位可免費索取心意咭,只須在咭上填寫心意給發展中國家的兒童,即時交回攤位職員便可獲抽獎券一張,有機會贏取豐富獎品。

Write an encouragement message to a needy child in a developing country! Get a greeting card at our charity sales counters at Hysan Place (Causeway Bay), Popcorn (Tseung Kwan O) and Telford Plaza (Kowloon Bay) from 10 to 11 October 2015. By writing your message of hope and returning the card to staff at our counter you will get one lucky draw ticket, and the chance to win fabulous prizes!

參加抽獎者須年滿 18 歲或以上。

Participant of lucky draw must be aged 18 or above.

每名參加者只限中獎一次。 Each participant can win one prize only.

抽獎結果將於 2015 年 10 月 20 日在《星島日報》及《英文虎報》刊登及於本會網站 www.plan.org.hk 內公佈,得獎者亦會收到個別通知,得獎者須於 2015 年 12 月 31 日或之前在辦 公時間內到筲箕灣興民街 68 號海天廣場 201 室國際培幼會辦公室領獎,查詢熱線:(852) 3405 5305 ∘

Results of the lucky draw will be announced on 20 October 2015 on Sing Tao Daily, The Standard and our website www.plan.org.hk. Winners will be notified separately. Prizes must be collected on or before 31 December 2015 the latest at Plan's office at Room 201, Marina House, 68 Hing Man Street, Shau Kei Wan. Enquiry: (852) 3405 5305. 必須出示抽獎券存根正本方能領獎。

True copy of the lucky draw ticket stub MUST be presented upon prize collection.

所有獎品均不設退換或兌換現金

All prizes cannot be returned or exchanged for cash.

國際培幼會之員工及其家屬均不得參加是次抽獎,以示公允。

Staff and relatives under Plan International will not be eligible for this lucky draw.

如有任何爭議,國際培幼會保留最終決定權

In case of disputes, the decision of Plan International shall be final.

推廣生意的競賽牌照號碼 Trade Promotion Competition Licence No.: 46032